

眼鏡 88 全年 9 折購物禮遇 Year round 10% off shopping privilege at OPTICAL 88

條款及細則:

- 1. 此禮遇只適用於眼鏡88香港門市。
- 2. 此禮遇只適用於SUPREME現有客戶。
- 3. 此禮遇只適用於正價貨品·並不適用於藥水、即棄隱形眼鏡、真金眼鏡、指定品牌眼鏡產品、特價貨品 (包括套餐優惠)或雜項。
- 4. 此禮遇不可與任何其他推廣優惠或折扣同時使用(包括VIP優惠、信用卡折扣及鏡片券)。
- 5. 客戶於交易前必須出示SUPREME App內的「我的錢包」,並須全數付款。
- 6. 此禮遇不可兌換或找續現金。
- 7. 此禮遇有效期至2025年12月31日。
- 8. 此禮遇由眼鏡88有限公司 (「眼鏡88」) 提供·和記電話有限公司 (「本公司」) 對一切有關此禮遇提供之服務 / 產品恕不承擔任何責任及 / 或賠償。
- 9. 本公司及眼鏡88保留權利隨時暫停、更改或終止優惠及更改其條款及細則,毋須另行通知。如有任何爭議,本公司及眼鏡88保留最終之決定權。

Terms and conditions:

- 1. This privilege applies only to OPTICAL 88 Hong Kong stores.
- 2. This privilege applies only to existing SUPREME customers only.
- This privilege applies only to regular-priced items, excluding solutions, disposable content lenses, solid gold eyewear, selected eyewear and discounted items (including packages) or sundries.
- 4. This privilege cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts (including VIP, credit card & Lenses Coupon).
- 5. To enjoy this privilege, customers must present the "My Wallet" on the SUPREME App before payment and full payment must be made.
- 6. This privilege cannot be redeemed or exchanged for cash.
- 7. This privilege is valid from now until 31 December 2025.
- 8. The privilege is provided by OPTICAL 88 LIMITED ("OPTICAL 88"). Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 9. The Company and OPTICAL 88 reserve the right to modify, suspend, cancel or terminate the offer and / or amend applicable terms and conditions anytime without prior notice. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and OPTICAL 88 shall be final and conclusive.

